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Z A P I S N I K 

sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica  

Održane dana 22. prosinca 2022. godine s početkom u 17:30 sati u Multimedijalnom centru Općine 

Kukljica. 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Boris Martinović otvara sedamnaestu sjednicu Općinskog vijeća i 

pozdravlja prisutne. Administrativni tajnik Općine Kukljica Ivona Cukar pojedinačnom prozivkom 

utvrđuje nazočnost vijećnika na današnjoj sjednici. 

Prisutni vijećnici su: 

Milorad Košćica, Dragana Filipi, Ante Korčulanić, Ante Boris Martinović, Ante Mavra, Rajna Grzunov i 

Davor Lonić. 

Osim gore navedenih vijećnika na sjednici prisustvuju Marin Boško, općinski načelnik, pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kukljica Zorana Tomasov Majpruz te direktor Trgovačkog društva 

Sabuša d.o.o., gdin. Mladen Lucin. 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno svih 7 vijećnika, vijeće je u punom sastavu te da 

postoji potrebna većina za pravovaljano donošenje Odluka. 

Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako je prije par sati dobio nadopunu dnevnog reda koju ne 

namjerava staviti na današnju sjednicu iz dva razloga jer je dnevni red prebukiran, a drugo jer smatra 

da je neozbiljno da se na ovakav način razgovara o ozbiljnim stvarima. Kaže kako smo dobili prijedlog o 

pripajanju Društva Sabuša d.o.o. Društvu Otoka Ugljana, Preko d.o.o., te da smo to već imali i 

razgovarali o tome. 

Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako on ne može dignuti ruku za ovako nešto bez potpore mještana. 

Ističe kako su to mještani napravili davno, i kanalizaciju i vodovod, te da bi sad njih 7 trebalo to predati 

Preku, to nije u redu, da oni upravljaju s našim vodovodom i kanalizacijom. Predsjednik Općinskog vijeća 

navodi da su ovo ozbiljne stvari o kojima treba razgovarat pregovarati na koji način će to funkcionirati 

a ne da jednostavno komunalno poduzeće Sabuš više ne postoji i sad je to komunalno poduzeće Preko, 

Otok Ugljan ili što već bez ikakvog ugovora, dogovora, te navodi da se ovakvi materijali ne donose na 

sjednicu. 

Predsjednik Općinskog vijeća navodi da bi to trebali odlučiti mještani na zboru mještanai da oni daju 

svoj sud o tome. 

Nadalje, navodi kako on iz ovog obrazloženja ne može zaključiti zašto mi to radimo te da tu piše da je 

to radi financijske stabilnosti, održivosti, jeftinije kvalitete održavanja mreže. Kaže kako je isto bilo i za 

smeće, kako su nas uvjeravali, a danas imamo puno skuplje a manje odvoza. Predsjednik kaže pošto smo 

preburikani te pošto je ovo preozbiljna stvar da se ovako odlučuje, navodi kako bi izuzeo 15. točku iz 

dnevnog reda, Prijedlog Odluke o kapitalnoj pomoći društvu Sabuša d.o.o. 

Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako je prije par sati dobio ponudu koju je tražio, te da je to samo 1 

ponuda koja iznosi 300,000,00 Kn, i da nije u redu da na temelju 1 ponude koja ovoliko iznosi mora 

dignuti ruku. Kaže kako se moralo na vijeće donijeti makar 3 ponude da znamo što nam nude i drugi. 
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Općinski načelnik navodi kako je direktor komunalnog prisutan na sjednici, da će kao izvjestitelj po toj 

točki, o svim ponudama vezano za taj program, reći i pojasniti sve te da nema smisla da se točka 

izbacuje. 

Općinski načelnik moli da se njegove dvije točke stave na glasanje hoće li se uvrstiti u dnevni red a drugo 

napominje predsjedniku vijeća kako on to ne može izbaciti s glasanja. 

Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako on ništa ne izbacuje, apsolutno ništa, već točku ne stavlja na 

dnevni red te da je njegovo pravo da odluči. 

Općinski načelnik pita predsjednika vijeća zašto sad izbacuje točku a na prošloj sjednici je isto ovako, 

nadopunio dnevni red, znači da sad ne želi. 

Vijećnica Rajna Grzunov kaže kako predsjednik Općinskog vijeća ima pravo odlučiti o dnevnom redu. 

Predsjednik Općinskog vijeća kaže što se tiče ponude, kraj godine je i zašto sad to mora ići na rebalans 

osim ako se to već nije kupilo. 

Općinski načelnik odgovara da su oni (Sabuša d.o.o.) taj program već platili, a predsjednik vijeća kaže da 

je to onda vaša stvar pa onda vi to objašnjavajte. 

Nadalje, općinski načelnik se obraća predsjedniku općinskog vijeća te pojašnjava ako se točka nalazi u 

dnevnom redu i ljudi su dobili materijal, kako predsjednik može izbaciti točku s dnevnog reda bez da se 

glasa o njoj. 

Predsjednik vijeća ponavlja kako ne izbacuje ništa već ne stavlja na dnevni red. 

Vijećnica Rajna Grzunov pita kako se mogu prvo potrošiti novci a tek onda tražiti odobrenje vijeća za 

potrošnju te da je trebalo unaprijed tražiti. 

Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako se potrošilo 300.000,00 Kn a pripajamo komunalno Preku, 

znači mi plaćamo software Preku. Što će nam taj software ako nemamo komunalne poduzeće. 

Općinski načelnik navodi predsjedniku vijeća kako samoincijativno izbacuje točku s dnevnog reda, na što 

predsjednik općinskog vijeća ponavlja kako ne izbacuje već samo ne stavlja na dnevni red te kaže kako je 

dnevni red usvojen kad se izglasa, a prije toga da ne postoji, ovo je samo prijedlog. Općinski načelnik kaže 

da on nema to pravo po poslovniku te da ju je dužan uvrstiti, na što predsjednik odgovara kako će je 

uvrstiti ali ne danas. 

Direktor komunalnog društva gdin. Mladen Lucin pokušava obrazložiti potrebu za korištenjem navedenog 

programa ali nastaje žustra rasprava između vijećnika te predsjednik vijeća moli vijećnike da mu dopuste 

da vodi sjednicu. 

Predsjednik Općinskog vijeća predlaže slijedeći dnevni red: 

1. Pitanja i odgovori. 
2. Verifikacija zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća. 
3. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova 2023 
4. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja kom. otpada 
5. Zaključak o donošenju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite s financij 
skim učincima za 

trogodišnje razdoblje 

6. Godišnji plan razvoja za sustava Civilne zaštite 
7. Analiza stanja sustava CZ u Općini Kukljica za 2022. godinu 
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8. Zaključak o prihvaćanju Analize stanja sustava Civilne zaštite 
9. Zaključak o prihvaćanju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava Civilne zaštite 
10. Smjernice za organizaciju i razvoj sutava CZ u Općini Kukljica za period 2022-2025. 
Godine 
11. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Statut DV Manulica 
12. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem 
ustrojstvu i načinu rada DV 

Manulica 

13. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava političkim strankama za 2023 
14. Prijedlog Odluke o kapitalnoj pomoći Liburnija d.o.o. 
15. Prve izmjene i dopune Program građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu. 
16. Prve izmjene i dopune Proračuna Općine Kukljica za 2022.g 

 

Općinski načelnik se obraća predsjedniku vijeća kako je izbacio točku s dnevnog reda te da se tako 

neće raditi. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje predloženi Dnevni red na usvajanje. 

Dnevni red nije usvojen, tri (3) glasa za (Rajna Grzunov, Davor Lonić i Ante Boris Martinović), četiri (4) 

glasa protiv (Ante Mavra, Milorad Košćica, Dragana Filipi, Ante Korčulanić), te predsjednik Općinskog 

vijeća zatvara sjednicu. 

Sjednica završena u 17:48 sati. 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica. 

 

ZAPISNIČAR                        PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Ivona Cukar                             Ante Boris Martinović, v.r.
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